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رئیس انجمن جامعه شناسی ایران:  

کمیته تحقیق و تفحص برای رسیدگی 
به بورسیه های غیرقانونی تشکیل شود

ایلنا| اس��تاد دانش��گاه ته��ران و رئیس انجمن 
جامعه شناس��ی ایران گفت: اکن��ون توقع جامعه 
دانشگاهی این است که مجلس یک کمیته تحقیق 
و تفح��ص برای رس��یدگی به پرونده بورس��یه ها و 
اس��تخدام های غیرقانون��ی در دانش��گاه با حضور 
نمایندگان دانشگاهی تشکیل دهد و این مسائل را 
پیگیری کند.  محمدامین قانعی راد عدالت آموزشی 
را مهم ترین خواسته جامعه دانشگاهی عنوان کرد و 
افزود:  در ۸ سال گذشته نظم دانشگاه و قواعد پذیرش 
دانش��جو در مقاطع مختلف و جذب اعضای هیأت 
علمی به هم خورده و دولت باید این وضع را به حالت 
عادی بازگرداند.  رئیس انجمن جامعه شناسی با بیان 
این که آموزش عالی باید در دسترس همه قرار داشته 
باش��د، افزود:  برداش��تی که در افکار عمومی وجود 
داشته پس از استیضاح نیز تغییری نکرده است، به 
نظر می رسد افکارعمومی هنوز بر این عقیده است 
که دلیل استیضاح وزیر، افشای برخی قانون شکنی ها 
بوده است. آنچه در دانشگاه ها در ۸ سال گذشته رخ 
داد مانند فسادهایی است که در عرصه اقتصاد صورت 
گرفت، دولت یازدهم باید مشکلات را در این عرصه ها 
رفع کند.  این استاد دانشگاه با اشاره به مطرح شدن 
معضل فرارمغز ها در جلسه استیضاح و ارتباط آن با 
استخدام ها و بورسیه های غیرقانونی ادامه داد: نه تنها 
بورسیه های غیرقانونی بلکه استخدام های غیرقانونی 
نیز سبب دلس��ردی برخی جوانان در دولت قبل و 
مهاجرت آنها به خارج از کشور شد، من شاهد بودم در 
۴، ۵ سال گذشته بسیاری از جوانان به خاطر ناامیدی 
از ادامه تحصیل در داخل کشور، مهاجرت کردند و از 
آن جا که امیدی به استخدام در مشاغل دانشگاهی 

نیز نداشتند دیگر به کشور بازنگشتند. 

 مدیرکل دفتر حقوقی و املاک 
وزارت آموزش وپرورش: 

110 مدرسه حکم تخلیه دارند
ایس�نا| مدی��رکل دفت��ر حقوق��ی و املاک 
وزارت آموزش وپ��رورش ب��ا اع��لام این که حدود 
110مدرس��ه حکم تخلیه دارند، گفت:  همکاران 
ما در استان ها در تلاش��ند تا با مالکان این املاک 
توافق کنند.  بخشنامه ای برای پیگیری این موارد 
به استان ها ابلاغ شده است.  »فریدون واسعی«، با 
بیان این که در س��ال های قبل آمار مدارس دارای  
مشکل، بالای 900 مورد بود، گفت: امسال حدود 
110مدرس��ه حکم دارن��د و ح��دود 110- 11۵ 
مورد هم هستند که شکایتی نداشتند اما مدرسه 
به اسم شخص دیگری است.  او افزود:  همکاران ما 
در استان ها در تلاشند با مالکان این املاک توافق 
کنند. بخش��نامه ای برای پیگیری ای��ن موارد به 
استان ها ابلاغ شده و امسال هیچ مدرسه ای تخلیه 
نمی ش��ود.  مدیرکل دفتر حقوقی و املاک وزارت 
آموزش وپرورش در واکنش به تغییر اسم مدارس 
بدون اجازه خیرین مدرسه ساز گفت:  اگر فرد خیر 
شرطی گذاشته باشد، ما حق نداریم خلاف شرط 
عمل کنیم،  بنابراین اگر مالک ش��رط کرده باشد 

باید نامش روی مدرسه باقی بماند.  

خبرمیز خبر
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افقي
1- گمان ب��ردن و ح��دس زدن- از آث��ار دیدني 

اصفهان
 2- هم سنگ و هم وزن- لون- سرخرگي که خون 

تصفیه شده را به تمام بدن می رساند
 3- از کلمات استفهامي- نماي عمومي در سینما- 

ویرگول
۴- نوعي یقه- محل بازگشت- شتر قوي هیکل و 

بارکش- هنوز شوفر نشده است
 ۵- نبات-  باد و نسیم- دورویي- چه کسي؟

 6- از پرندگان- موجب شادماني و آرامش ذهن 
7- مرغ سخنگو- شجاع- صلح و سازش

 ۸- مخزن بنزین خودرو- نیروگاهي در مازندران- 
رها و  آزاد- پرش عصبي

 9- ورم- خبرگزاري ایتالیا- نویسنده و آزاد کننده
 10- کابوس- سازمان فضایي آمریکا

 11- حیواني است که به خاطر پوستش شکارش 
مي کنند- طایفه اي از قوم اس��لاو- همراه شاهزاده 

مارک تواین- فیلمي به کارگرداني تهمینه میلاني
 12- پول دو کره- خندق بلا- شود سبب خیر اگر 

خدا بخواهد- شنبه عربي
 13- کج و مایل- کش��وري در آمریکاي مرکزي با 

مرکزیت تگوسیگالپا- همسایه باستاني تهران
 1۴- هر ستاره  که   به دور خورشید بگردد- ضربه 

فوتبالي- آرزوهاي نفساني
 1۵- مجموعه کاخ هاي امپراتوري هخامنشیان- 

گردش در سایت هاي اینترنتي

عمودي
1- ضربه اي در تکواندو- توضیح  خواستن

 2- نخس��ت وزیر س��ابق لبنان که ترور شد- مادر 
وطن- از شهرهاي سوییس

 3- حرف فاصله- کش��وري کوچک و مستقل در 
شمال شرقي رم - مقاصد

 ۴- صندلي راحتي- سیلاب- بدبوي پرخاصیت- 
ساختمان بلند ۵- اقیانوس کبیر- بدان و آگاه باش- 

دیشب- اراده
 6- زدني نارفیق- وسیله نقلیه سال هاي دور

 7- از ورزش هاي خشني که با توپ انجام مي شود- 
کتاب امیل زولا- دبیر

 ۸- سرشت و طبیعت- دلیل و برهان- حجر- هنوز 
از کنده بلند مي شود

 9- اندیشه و فکر- نژاد ما- فراخوان
 10- کاغذي که  در محیط اسیدی به رنگ سرخ و 

در محیط قلیایی به رنگ آبی درمي آید- کمیاب
 11- مادر لر- پایتخت اوکراین – پرنده سعادت- 

بخشنده
 12- شیریني تولد- برابر و نزد- رشک- ماتم و عزا

 13- نوعي نان- آهنگس��از و رهبر ارکستر آلمانی 
صاحب اپراي سوارکار گل سرخ- صد مترمربع

 1۴- جنگي بین مسلمانان و رومیان در ناحیه شام  
که  رومیان در آن شکس��ت خوردند- ماهي در  سال 

شمسي- نوعي سنگ قیمتي
 1۵-  مابعدالطبیع��ه- از رهبران ش��هید جنبش 

حماس
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 رئیس کمیسیون سلامت و محیط زیست 
شورای شهر تهران: 

خطر جدی، آب شرب تهران را 
تهدید می کند

شهروند| »خطر جدی آب شرب تهران را تهدید 
می کند.« این نگرانی رئیس کمیس��یون س��لامت، 
محیط زیس��ت و خدمات ش��هری، در شورای شهر 
ته��ران، از کاهش مناب��ع آب در پایتخت اس��ت. او 
حفر بی رویه چاه ها را در کاهش ذخایر آبی بی تأثیر 
نمی دان��د و حتی به روند حف��ر چاه های غیرقانونی 
انتقاد می کن��د. » در برخی از مکان ه��ا چاه هایی به 
صورت غیرقانونی حفر ش��ده و مسئولان درجریان 
این موضوع هس��تند.  انتظار داری��م برخورد جدی 
با ای��ن افراد صورت گی��رد و اجازه دس��ت اندازی به 
منابع زیرزمینی آب را ندهند.  البته ما نمی خواهیم 
بگوییم که مراوداتی بین افراد متخلف و مس��ئولان 
وج��ود دارد؛ اما باید حفر چاه ه��ای غیرقانونی مهار 
ش��ود.« رحمت الله حافظ��ی در توضیح بیش��تر به 
ایس��نا می گوید: »ورودی و خروجی سدهای اطراف 
تهران برابر ش��ده و خطر جدی آب ش��رب تهران را 
تهدید می کند. اگر هوای تهران کمی گرم تر ش��ود، 
میزان مصرف از میزان ورودی پش��ت سدها بیشتر 
می شود که این یک تهدید جدی خواهد بود.« او ادامه 
می دهد: »در رفع این مشکل همراهی مردم چاره ساز 
اس��ت و کار دیگری نمی توان کرد، چراکه مسئولان 
نمی توانند آب خل��ق کنند، مگر این که به س��مت 
برداشت از آب های زیرزمینی بروند که آن نیز تهدید 
جدی اس��ت و این آب برای نسل های آینده است.« 
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
ش��هری، با بیان این که امسال با خطر کم آبی مواجه 
هس��تیم، اضافه می کند: »این به آن معنا نیست که 
در  س��ال آینده مشکل این چنینی نخواهیم داشت، 
چراکه با گرم شدن کره زمین، این مشکلات همواره 
وجود دارد و چه بس��ا برس��ر آب جنگ رخ دهد.«به 
اعتقاد حافظی، باید دستگاه ها مسئول برنامه ریزی 
جامعی برای کنترل مصرف آب داش��ته باش��ند تا 
مصرف را بهینه کنند و در این راستا پوشش گیاهی 
را افزایش دهیم تا س��طح آب ه��ای زیرزمینی هم 
افزایش پیدا کند. حافظ��ی در رابطه با نگرانی هایی 
که درخصوص آب ش��رب تهران وجود دارد، تأکید 
می کند: »اگر ش��بکه تصفیه فاضلاب تکمیل شود، 
چنین نگرانی هایی برطرف می شود اما شهرداری به 
بهانه های مختلف برای تکمیل شبکه همکاری نکرده 
و عملیات را متوقف می کند. هرچند که پیمانکاران 
دارند فعالیت های خود را ادامه می دهند تا سریع تر 
شبکه فاضلاب تکمیل و دغدغه های وجود نیترات 
در آب شرب برطرف شود.« حافظی تأکید می کند: 
»مسئولان مربوطه مدعی هستند که آب استاندارد 
و سالم توزیع می کنیم اما شورا پایش آب شرب را در 
دستور کار قرار داده و منتظریم تا یکی، دو ماه آینده 

نتیجه پایش سلامتی آب را ببینیم.«

نتایج کنکور کارشناسی ارشد 
دوشنبه اعلام می شود

مهر| نتایج نهایی آزمون کارشناسي  ارشد  سال 93 
روز دوشنبه سوم شهریورماه روي سایت این سازمان 
به نش��اني www.  sanjesh.  org  قرار مي گیرد و 
داوطلبان می توانند از نتیجه آزمون مطلع شوند.  دکتر 
حسین توکلی، مشاور عالی سازمان سنجش آموزش 
کش��ور  گفت: نتایج نهایی 132 کدرش��ته  امتحاني  
متمرکز آزمون کارشناس��ی ارش��د 93 روز دوشنبه 
اعلام می ش��ود و ظرفیت پذیرش ح��دود 100 هزار 
نفر است.  به گفته او ثبت نام از همه پذیرفته  شدگاني  
که  اس��امي  آنها به عنوان پذیرفته  ش��دگان  نهایي  در 
هر یک  از 132 کدرش��ته  امتحاني  اعلام  شده  است ، 
براس��اس تاریخ های اعلامی از سوی دانشگاه هاست. 
اما در صورتی که دانشگاه ها برنامه زماني ثبت نام اعلام 
نکرده باشند پذیرفته شدگان در یکی از روزهای شنبه 
تا سه شنبه ۸ تا 11 ش��هریورماه باید براي ثبت نام به 
موسسه محل قبولي مراجعه کنند.  او همچنین گفت: 
پذیرفته ش��دگان باید در زمان مقرر براي ثبت نام به 
موسسه محل قبولي خود مراجعه کنند و عدم مراجعه 
پذیرفته شدگان در تاریخ  یا تاریخ هاي تعیین شده براي 

ثبت نام، به منزله انصراف از ادامه تحصیل آنان است.

همزمان با روز پزشک

تهرانی ها امروز رایگان ویزیت می شوند
شهروند| تهرانی ها امروز رایگان ویزیت می شوند. قرار 
است به مناسبت روز پزشک، 60 تیم ۵ نفره پزشکی در 
60 سرای محله تهران جمع شوند و پایتخت نشینان را 
رایگان ویزیت کنن��د. این خبری اس��ت که مدیرکل 
سلامت شهرداری تهران اعلام می کند.  محمد مهدی 
گلمکانی در توضیح بیشتر می گوید: »در همین طرح 
۵0 نفر از پزش��کان متخصص، عمومی و دندانپزشک 
هم در بوس��تان خواجه کرمانی محل��ه هرندی حضور 
خواهند داشت و بخشی از تهرانی ها را که به این بوستان 
مراجعه می کنند، ویزیت می کنند.« حالا با این تصمیم 
ش��هرداری، خیلی از تهرانی ها امروز ب��رای ویزیت به 
پزش��کان مراجعه می کنند، کس��انی که شاید بدلیل 
بالا بودن تعرفه ها، حتی با وجود ش��کایت از درد و رنج 
بیماری، نتوانسته اند برای درمان اقدام کنند. ویزیت های 
درمان بالاست، این را مردم می گویند. شاید مجلسی ها 
و مسئولان وزارت بهداشت نظر دیگری داشته و حتی 
معتقد باشند که ویزیت ها با همین تعرفه هم بالا نیست 
و باید بیشتر از اینها باشد، اما با پوشش ضعیف بیمه ای 
هنوز هم خیلی ها توانایی تحمل هزینه های اولیه درمان 
را برای مراجعه به پزشک عمومی ندارند. تعرفه پزشکان 
متخصص و دندانپزش��ک هم که دیگر جای خود دارد. 
هستند کسانی که برای مراجعه به دندانپزشک حتی 

وسیله ای را فروخته باشند.  
با این همه به بهانه روز پزش��ک فرصتی پیدا ش��ده 
تا ش��هروندان تهرانی رایگان ویزیت ش��وند. مدیرکل 
سلامت شهرداری تهران در ادامه توضیحش درباره طرح 
ویزیت رایگان، به نام گذاری اول ش��هریورماه به عنوان 
سالروز ولادت حکیم ابوعلی س��ینا و روز پزشک اشاره 

می کند: »اداره کل سلامت شهرداری تهران در راستای 
شبکه سازی حوزه سلامت همواره از ظرفیت پزشکان 
مش��ارکت جوی مح��لات در زمینه ارتقای س��لامت 
ش��هروندان اس��تفاده می کند.« او از راه اندازی کانون 
پزش��کان محلات هم خبر می دهد. »ما حدود ۴هزار 
نفر از پزشکان شهر تهران را در این کانون سازماندهی 
کرده ایم و به مناسبت گرامیداش��ت روز پزشک و ارج 
نهادن به مقام پزشکان، ویژه برنامه های مختلفی را در 

دست اقدام داریم.« 
خردادماه بود ک��ه هیأت وزیران س��قف تعرفه های 
خدم��ات تش��خیصی و درمان��ی در بخ��ش دولتی را 
اعلام کرد، س��هم پزش��کان عموم��ی 10 هزارتومان، 

فوق تخصص، فلوشیب و روانپزش��کان، 12 هزارتومان 
وپزشکان فوق تخصص روانپزشک 1۴ هزار تومان بود. 
دندانپزش��کان هم در بخش خصوصی اگر متخصص 
باش��ند، برای هر ویزیت 26 هزار توم��ان و اگر عمومی 
16 ه��زار و ۵00 تومان دریافت می کنن��د. یک دندان 
کشیدن ساده هم در مطب پزشک متخصص 310 هزار 
تومان و عمومی 260 هزار تومان هزینه دارد. در بخش 
دولتی اما هزینه ها پایین تر است، ویزیت دندانپزشک 
متخصص ۸ هزار توم��ان و متخصص10 ه��زار تومان 
است. به همه اینها اما باید دریافت های غیرقانونی را هم 
اضافه کرد.  با این همه عبدالرحمان رس��تمیان یکی از 
اعضای کمیسیون بهداش��ت و درمان مجلس، معتقد 

است تعرفه های درمانی نه تنها بالا نیست که غیرواقعی 
هم اس��ت. او به »شهروند« می گوید: »هنوز نتوانستیم 
تعرفه ها را واقعی کنیم، چراکه به مردم فشار زیادی وارد 
می ش��د، به همین خاطر تعرفه ها را در همین حد نگه 
داشتیم و درخواست کردیم تا بیمه ها پوشش قویتری 
داشته باشند اما متأسفانه هنوز پوشش بیمه ای مناسب 
نیس��ت.« او می گوید: »تعرفه ها باید به س��مت واقعی 
پیش رود و بیمه ها خودش��ان را تقویت کنند، درحال 
حاضر دفترچه های بیمه ارزش زیادی ندارند، البته در 
بیمارس��تان های دولتی کمی وضع فرق می کند و این 
دفترچه ها کمی ارزش دار ش��ده اند اما لازم است که در 
بخش خصوصی هم این اتفاق بیفتد تا پزشکان خودشان 
داوطلب شوند تحت پوشش بیمه قرار گیرند.« به گفته 
او، خیلی از پزش��کان که جایگاه بالایی دارند تمایلی به 
بستن قرار داد با بیمه ها ندارند.  چرا که بیمه ها شرایطی 
را برایشان ایجاد می کنند که خیلی مناسب نیست. حتی 
مطب های تخصصی و فوق تخصصی بالایی هس��تند 
که تحت پوش��ش بیمه قرار ندارند و بیمار بدون تقبل 
هزینه ای از س��وی بیمه، تعرفه را پرداخت می کند که 
فش��ار زیادی به او وارد می کند. با این همه رس��تمیان، 
تأکید می کند که مطالبه بیمه ها از بیمارستان ها قبلا 
طولانی بود اما الان کمتر شده، بیمارستان های دولتی 
نسبت به گذشته جایگاه بهتری پیدا کرده اند و بیمه ها 
با تزریق بودجه و اعتبارات زیاد ازجمله بخشی از ارزش 
افزوده که ح��دود 200 میلیارد تومان بود، وضع بهتری 
پیدا کرده اند. او می گوید: »قرار است تمام این اعتبارها 
در بخش سلامت هزینه شود، تا شرایط بیمارستان های 

دولتی بهبود پیدا کند.«

خبر

خانه مل�ت| مدیرعامل بنی��اد بیماری های نادر 
ایران، از شناس��ایی  هزار نفر از مردم که دارای خون 
نادر هس��تند، خبر داد.  علی داودیان، با بیان این که 
موضوع بیماری های نادر یکی از بحث های مهم مردم 
و مجلس است، گفت:  طی بررسی های انجام شده به 
تازگی حدود  هزار نفر از افراد را شناسایی کردیم که 
دارای گروه خونی نادر هستند. قرار است در همکاری 
مشترک با س��ازمان انتقال خون س��رمایه گذاری 
عظیمی را نس��بت به پایگاه و جایگاه خون های نادر 
در کشور راه اندازی کنیم.   او با بیان این که خون نادر 
 a،ab جدای از گروه های خون روتین موجود مانند
است، ادامه داد: گروه های خونی روتین به خون این 

افراد نمی خورد.  

به گفته مدیرعامل بنیاد بیماری های نادر ایران، این 
خون های نادر در دنیا به خون بمبئی معروف هستند 
و ما نیز در اصطلاح آنها را گروه خونی نادر می دانیم.  
داودیان افزود:  با توجه به آزمایش های انجام شده از 
خون نادر این افراد،  قرار است در همکاری مشترک با 
سازمان انتقال خون سرمایه گذاری عظیمی را نسبت 
به پایگاه و جایگاه خون های نادر در کشور راه اندازی 
کنیم.  او ب��ا بیان این ک��ه در مطالعات انجام ش��ده 
متوجه ش��دیم که خون های نادر شناسایی ش��ده 
۸ نوع هستند، افزود: در این بررسی ها به این نتیجه 
رسیده ایم که تاکنون خون های نادر حدود 1۵0 نفر از 
این افراد به یکدیگر می خورد اما خون ۸00 نفر از آنها 

نمی تواند به دیگری انتقال یابد.  

شناسایی  هزار نفر از مردم که دارای خون نادر هستند
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ایسنا| مش��اور وزیر کش��ور در امور بانوان و خانواده 
گفت��ه  ایجاد پاتوق ه��ای گفت وگو و همفک��ری برای 
بانوان در دس��تور کار وزارت کش��ور قرار گرفته است.  
فهیمه فرهمندپور با بیان این ک��ه باید از ظرفیت های 
موجود جهت رفع نیازهای بانوان استفاده کنیم؛ یکی 
از رنج های چند سال اخیر در حوزه بانوان را ناهماهنگی 
و نی��ز مش��کلات اداری عنوان ک��رد و اف��زود:  از همه 
پتانس��یل های موجود و نیز موازی کاری در این حوزه 
کمک می گیریم که مش��کلات را کاهش دهیم.  او به 
اعتیاد بانوان اشاره و اظهار کرد:  متاسفانه آمار معتادین 
زن نسبت به گذشته بیشتر شده و باید به سرعت در این 
خصوص چاره اندیشی شود.  مشاور وزیر کشور در امور 
زنان و خانواده به بالا بودن آمار طلاق در استان مرکزی 
نسبت به متوسط نرخ کشور اشاره و تصریح کرد:  تحکم 
خانواده ها در انتخاب فرد برای ازدواج باید کاهش پیدا 
کند و نیز لزوم انجام مشاوره قبل از ازدواج به شکلی کاملًا 
کارشناسانه تر حس می ش��ود.  فرهمندپور افزود: یکی 
از بزرگترین مشکلات اس��تان مرکزی در حوزه بانوان 

کم بودن امکانات تفریحی جه��ت اوقات فراغت بانوان 
است و این باعث تأسف است که در شهر صنعتی اراک 
پارکی برای بانوان وجود ندارد.  او به پیامدهای استفاده از 
قلیان اشاره کرد و افزود: استفاده دختران جوان از قلیان 
به ویژه در جمع خانواده زنگ خطر را به صدا درمی آورد 
و حاکی از آن اس��ت که هنجارها دچار تغییر شده اند و 
به عنوان یک جریان فرهنگی قابل بررس��ی است.  این 
استاد دانشگاه به اهمیت پر کردن اوقات فراغت بانوان 
به شکلی صحیح تأکید کرد و ادامه داد:  ایجاد پاتوق های 
گفت وگو و همفکری برای بانوان را در دستور کار داریم 

که از طریق آن بخشی از اوقات فراغت بانوان پر شود.  

شهروند| پس از س��ال ها بحث و بررس��ی و طرح و 
لایحه بردن و آوردن، ش��ورای نگهبان آب پاکی را روی 
دست همه کس��انی ریخت که به دنبال انتقال پایتخت 
از تهران بودن��د و اعلام کرد: این طرح با قانون اساس��ی 
مغایر است.  ش��ورای نگهبان نظر خود را در مورد طرح 
امکان س��نجی انتقال مرکز سیاس��ی و اداری کشور و 
ساماندهی و تمرکززدایی از تهران اعلام کرد.  این طرح 
21مرداد امسال در مجلس شورای اسلامی به تصویب 
رس��یده بود. طرحی که براس��اس آن مقرر ش��ده بود 
مطالعاتی برای انتقال پایتخت آغاز ش��ود. نمایندگان 
مجلس ش��ورای اس��لامی در طرحشان ش��ورایی را به 
نام »شورای س��اماندهی پایتخت« متشکل از 1۵نفر از 
مقامات ارشد دولتی و حکومتی تشکیل دادند، شورایی 
که قرار بود مطالعات انجام شده درخصوص تمرکززدایی 
و س��اماندهی ش��هر تهران را جمع بندی کند.  از دیگر 
مسئولیت های این شورا بررس��ی امکان سنجی انتقال 
مرکز سیاسی و اداری و جانمایی مکان مناسب برای آن 
در افق های زمانی کوتاه م��دت، میان  مدت و بلند مدت 

بود.  قرار بود این شورا ظرف 2 سال چگونگی ساماندهی 
پایتخت را بررس��ی کند. پی��ش از ای��ن »محمدجواد 
کولیوند«، نایب رئیس کمیسیون امور داخلی و شورا گفته 
بود مجلس شورای اسلامی در این مرحله هیچ تصمیمی 
برای انتقال پایتخت ندارد و تنها قرار است بحث انتقال 
پایتخت امکان سنجی شود.  به گفته این نماینده مجلس 
این شورا باید اساس��ا درباره این بحث کند که آیا انتقال 
پایتخت سیاس��ی و اداری از تهران ممکن اس��ت یا نه. 
در طرح اعلام  نظر ش��ورای نگهبان آمده اس��ت: »طرح 
امکان س��نجی انتقال مرکز سیاس��ی و اداری کشور و 
ساماندهی و تمرکززدایی از تهران مصوب جلسه مورخ 
بیست و یکم مرداد ماه یکهزار و سیصد و نود و سه مجلس 
شورای اس��لامی در جلس��ه مورخ 93/0۵/29 شورای 
نگهبان مورد بحث و بررسی قرار گرفت که نظر این شورا 
به شرح زیر اعلام شد: »ماده یک، از آن جا که به افزایش 
هزینه های عمومی می انجامد و طریق پیش بینی شده، 
در آن تامین کننده بار مالی به وجود آمده نمی باشد، مغایر 

اصل 7۵ قانون اساسی شناخته شد.« 

مشاور وزیر کشور در امور بانوان خبر داد

ایجاد پاتوق های زنانه گفت وگو در کشور
 شورای نگهبان 

انتقال پایتخت سیاسی  از تهران را رد کرد
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